
Zápis  zo  zasadnutia  mestského  výboru  Klobušice  pri MsZ Ilava, ktoré sa  
uskutočnilo  v  KSD  (kultúrno-spoločenskom dome)  v  Klobušiciach dňa 02.05.2018 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
 
Zasadnutie MsV (mestského výboru) v Klobušiciach viedol poslanec Daniel Streličák.  
 
MsV navrhol nové požiadavky od občanov mestskej časti Klobušice. 
 
1. Upozorňuje na nelegálnu skládku odpadu – smetisko, ktoré vzniká na konci Pluhovej ulici. 
    Žiadame riešiť tento problém. 
2. Upozorňuje na ihrisko pri IBV, ktoré je v zlom stave, zdevastované a znečistené výkalmi od psov a 
    mačiek. Žiadame obnoviť ihrisko, natrieť preliezku, húkačku, doplniť  detské prvky, koniec ihriska   
    dorovnať hlinou a kosiť celé ihrisko každý mesiac. Žiadame dookola ohradiť ihrisko, aby sa zabránil  
    prístup psom a mačkám. 
3. Žiadame osadiť tabule  na IBV – OBYTNÁ ZÓNA – začiatok zo Zámockej ulici vľavo a koniec obytnej  
    zóny na konci Pluhovej ulici.  
4. Žiadame upraviť ihrisko pred bytovkou, pridať detské prvky, osadiť dve lavičky a ohradiť bočnú stranu 
    od cesty smerom k bytovke.   
5. Žiadame natrieť plot – betónové dielce na cintoríne v Klobušiciach. 
6. Žiadame opraviť opadávajúcu fasádu na dome smútku v Klobušiciach. 
7. Žiadame doriešiť výkup pozemkov na cintoríne v Klobušiciach.  
8. Žiadame opraviť betónovú dosku pred úradnou tabuľou, ktorá sa prepadáva.  
 
Na zasadnutí sa prerokovalo plnenie žiadosti z predchádzajúceho zasadnutia  MsV v Klobušiciach. 
MsV skonštatoval, že sa zatiaľ nezrealizovala: 
 

- požiadavka na výmenu starých poškodených svietidiel v sále KSD v Klobušiciach, 
- požiadavka o výmenu starých stojacich vešiakov  za pevnejšie (zakúpiť 4 ks), 
- požiadavka na opravu vydutej dlažby  na chodbe v KSD v Klobušiciach, 
- požiadavka na úpravu výklenku vľavo na chodbe v KSD v Klobušiciach na  šatník, 
- požiadavka na vyčistenie chodník od Okružnej ulici smerom na Dubnicu, ktorý je značne 

poškodený, zanesený od blata a hliny, ktorá sa zosúva z trávnatého brehu, 
- požiadavka na vyčistenie chodníka od buriny a drobného kameňa od zástavky na 

Dubnicu po Okružnú ulicu  a vyrovnať v tomto úseku zámkovú dlažbu, kde sú jamy,  
- požiadavka na zabezpečenie lavičiek a ich umiestnenie pri KSD v Klobušiciach, 

v blízkom parku pri škôlke. 
 
 
Na záver  pán poslanec Streličák Daniel poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 
 
Klobušiciach, dňa 02.05.2018 
Zapísala: Bezecná Helena 
 
 

 


